
нид ..индуст РИАЛЕН ФОНД" АД

ПРОТОКОЛ ОТ РЕДОВНО ГОДИШНО ОБЩО СЪБРЛНИЕ НЛ АКЦИОНЕРИТЕ

КРАСИМИР ,ЩИМИТРОВ:
налице е необходим кворум, заседанието Еа обцото събрание на акционерите е законно и може да взема валидни

решеншr.
освен регистрираните акционери, чрез техните законни представЕтели, на заседанието ITрисьстват членовете на

Съвета на лирЪкгорmе на Дружеството, а именно: Г-н Даниел Александров, г-н Тодор Кочев и г-н Николай Маринов,

какго и .щирекгора за връзки с инвеститорите r-жа Светослава МаЕчева.

Моля да бiде гласувано допускаЕето им за присъствие на заседанието на обцото ьбрание на акционерите на НИ,Щ

,,Индустриален фонд" АД.

р езvлп аmu о m ац асчван еm о :

фо;, naa"r" -oioBe .ЗЛ" 1 032 772 бр, акцuu, преdспаапявацч 100?6 оtп преdспавенчя на абранuепо капumош;

Брой поdаdенu еласове .ПРОТИR" - 0 бр. акцuu;

Бро поdаdенu еласове ,ВЪ3ДЪР}ltДЛ СЕ" 0 бр, акцuu.

ПреОлоеlсенuеmо се прuела със 100 % оm преdспавеная капаmаJa.

КРАСИМИР ДИМИТРОВ:
За деловото протИчане на общото ьбрание, Еа осIiовани е чл, 222, м. 4 от ТЗ, предIагам да бъдат избрани органи на

сьбранлето, *акго следва: за Председiтел на общото с"ьбрание на акционерите - г-н Николай Маринов, а за Секретар

и прброrrгел - г-н Тодор Кочев.

Други предложения? Няма.
моля да подIожим на глас}ъане следlrоm процедурно решение:

,ОСЛ uзбuра за ПреОсеОOпq на облцоmо събранuе на акцаонерurпе - z-H Нuколай MapuHoB, за Секреmлр u

преброutпеlt z-H Todop Ko.1eB."

Резу;lпапu oltl ?|lасуванепо|
Брой поdаdенч alacoBe .ЗА" l 032 772 бр. акцuu, преdспавмвацu
Брой поdаЬенu ашсове .ПРОТИR" - 0 бр. акцuu;
Брой поdаdенч аuсове ,,ВЪ3ДЪРЖАЛ СЕ" 0 бр. акцuu.

Преdлпlсенuеmо се прuела със I00 96 ota преdсmавенuя капu,пlul.

100О% оm преdспавенtм на събранuепо капumаq;

ПРЕДСЕДАТЕЛ:
Моля избраните лица заемат местата си.

Дневният ред на насроченото за днес редовно годишно общо събрание на акционерите на НИД ,.Индустриален фонд"

АД е следния

,Щата: l8.06.2024 г.
Час: 10:00 часа
Място: гр. София, п.к. l1l t, ул. 'Кмина Малина" Nэ 8, ег. l

Редовноm годишно общо събрание на акционерите на НИ,Щ ,,Инлустриален фонд" АД е свикано с решение на Съвета

на дирекгорите от 06.05.2024 г.
поканата за свикването е обявена в търговския регистьр и регистьра на ЮЛНЦ и е вписана на 13.05.2024 г., под номер

202405l309311з.
поканата и материitлите за общото събрание са оповестени на 08.05.2024 г. на иЕтернет стравицата на

информаIцонната тшатформа ,,x3News", в секцията tla нид ,,Ивлустриален фонл" Ад
htф://www.хзпсWs.соm,/?раqс:соmDапY&ВLILSтАТ: l 2 l 247з32.

По**u* и материалите за общото ьбранпе на акционерите са оповестени и на лнтернет cтpamrlвTa на НИД

,,Инлустриален фЬнд'Д.Щ www.indf-be.com и са Еа разположенltе на акционерите на адрес: rр. Софпя, п.к. l l1l, ул.

,,Ка.лина Ма,rина" Nе 8, ет. l

В изпълЕение на изискванията, произтr{чащи от разпоредбите на чл. 223, ыt. 5 от Търговски закон (ТЗ) и чл. l 15, ал. 4

от Закон за rryбличното предлагане на ценни книжа (3ппцк), от даIата на обявяване tta поканата за свикване на

общото събрание, до датата на провеждането му са измина.rи повече от 30 дни,

Г-н Красимир Владшtl11ров ДIеrитров законен представител Еа акционера,,Булгар Чех Инвест Холлинf' АД открива

събранието, при което се установява, че:

1. Към обявения час за начмо на заседанието rra общото събрание са регистирани като присьстващи

акционери, притежаваlrrи 1 032 772 бр. акцпп, представляващи 51.2б %о от правата на глас,

2. Няма постъпиЛи пьлномощliи за Представителство на акционери пред общото събрание,

l



l. Олобряване и приемане на [оюTад за дейността на дружеството през 2023 г
ПDоект на Dешение; ,,общото събрание на акционерите одобрява и приема.щоклада за дейността на др}rкеството
през 2023 г."

2. Олобряване и приемане на Одитиран годишен финансов отчет на дружеството за 202З г. и Доклад на

регистрирания одитор за llзвършената проверка на Годишния финансов отчет за 2023 г.

Проект на Dешение ,,Обцото събрание на акционерите одобрява и приема О,читирания годиrцен финансов
отчет на дружеството за 2023 г. и ,щоклала на регистрирани-,l одитор за извършената проверка на Годишния

финансов отчет за 2023 г,"

3. Приемане на решеЕие за разяределение на финансовия резултат за 202З г
ПDоекг на рецение: ,,Общото събрание на акционерите решава реализираният финансов резултат за 2023 г.,

заryба в размер на 62 979.18 лв,, ла бъде отнесен като ,,Непокрrтrа заryба от предходни години."

4. Приемане Еа ДокJIад за прlrлапrне през 2023 г. на Политиката за възнагрit]кденията на членовете на Съвета на

дирекmрпте.
Предложе цие за Dешение ,.Общото събрание на акционерите приема,Щоклал,а за прилагане през 2023 г. на

Политиката за възнагра]кденията на членовете на Съвета на директорI{ге."

5. ПриемаЕе на Отчст за дейностга на ,Щирекгора за връзки с инвеститорите за 2023 г
Прое кт на Dешение: ,.Общото ьбрание на акциоЕерrтте приема Отчета за дейността на Диреlсгора за връзки с

инвестЕгорше за 2023 г."

6. Приемане на Отчет на Одитния комитет за деlrността му тrрез2O2З r.
Проект на Dешение ,.Общото събрание на акционерите приема Отчета на Од{гвия комитет за дейt]остта му
през 2023 г."

7. Избор на регистриран олltтор за 2023 г
Проект на Dешение ,.По предложение на Одитния комrтет, общото ьбрание на акчионерите избира

регистрираЕ одитор, за проверка и заверка на годшцния финансов отчет на НИД ,,Индустриален фонл" А,Щ За

2О24 г., да бъде г-жа галина Пеlрова Ковачк4 с диплома за правоспособност като дипломиран експерт-
счетоволlттел (регистриран олlтгор) Nэ 063б, издадена от ИЩЕС и алрес: гр. София, 1309, ул. ,,БиСтРиШКО ШОСе"

JФ 18.*

l0. Определяяе на конкретни лица, които да сключат от името на дружеството нови договори, респ. анекси за

възJIагане на управлеяието с членовете на Съвета на дирекгорите.
Проект на Dешение: В съответствие с решението по т.9. Обцото събрание на акционерите възлага на

изпьлнителнI-tя член да сключи, от името на дружеството, нови договори за възлагане на управлението, Респ.
да подпише анекси, с останilдите членове на Съвета на директорите и възлага Еа члена на Съвета На

директорите, г-н Толор Димитров Кочев, да скJlючи от името на дружествоm, нов договор за възлагане на

управленнетоl респ. да подпише анекс, с изIТьлнителния члеЕ Еа Съвета на дирекгорите."

ПРЕДСЕДАТЕЛ:
пре,плагам да се пристьпи кьм сьответни разисквания и глас)дане по предварително оповестеЕиrl в поканата дневен

ред.

Има ли въпроси и пред,lожения? Няма.
някой иска ли да вземе отношеяие? Не.
В такьв слrrай, моля да пристъпим кьм гласуване

по т. 1 от дневния Dед: О.чобряване и приемане на Доклад за дейностm на ,Щружеството през 202З г

ПРЕДСЕДАТЕЛ:
Има ли вълроси и други предложения? Няма.
поради липса на изказваниJr и въпроси, предлагам да се гласра проекта за реIцевие по тази точка, а имевно

2

8. Освобождаване от отговорност lla членовете на Съвета на директорите за дейността им през 2023 г.
Проекr на Dешение: ,,общото събрание Еа акционерите освобождава от отговорност членовете на Съвета на

директорите за дейността им през 202З г."

9. Определяне на максиммен размер на постоянно възнаграждеrtие на членовете на Съвета Еа директорите.
Проекг на Dешение: ..Общото събрание на акционерите решава максималният брутен pilзмep Еа постоянно
годишното възнаграждение на членовете на Съвета на дцректорите, да бъде с до 20 О/о (двадесет на сто) пО-

високо. спрямо размерите, определени с решение на редовноm годишно общо сьбрание на акционерltге За 2021

г,, проведено на 27.06.2022 г. Постоянното възнагрiDкдеЕие на всеки от членовете, моr(е да е по-ниско От

определения от общото събрание ва акционерите максималеЕ размер, като конl(ретно решение за това се взема

от Съвета на директорите."



,,Обulоtпо събранuе нц акцuонерurпе оdобрява u прuема ,[oшala за dейносmmа па ,Щруэrеспвоtпо през 2023 z."

пот.2отд невния Dед: одобряване и приемане на Олитиран голишен финансов отчет на,щружеството за 2023 г, и

Доклад на регистрираЕиJr одитор за извършената проверка на Годишния отчет за 202з г

ПРЕ[СЕ[АТЕJI:
Има ли въпроси и други предложения? fIяма.
поради липса на Изкitзвания и въIIроси, пред,lагам да Се гласува проекга за рецrение по пви точка, а именно:

,оъцопо абранuе на акцаонерumе оlобрява а прuе,vа Оdurпцранuя zodulaeH фuнлнсов оmчеm на !руэкеопвоtпо
за 202З z. ч,Щitашdа на реzасmрuранuя оdurпор за uзвърценаmа проверка на Гоduutнuя оrпцеm за 202з 2."

Брой поdаdенu z,lacoBe ,,ПРОТИВ" - 0 бр. акцuu;
Броч поdйенu z,tacoBe ,,ВЪ3ДЪРЯ{АЛ СЕ" - 0 бр. акцuu.

Преdлоясенuепо се прuемl със 100 % оm преlсrпавенuя на събранuе,по кцпu,пL,,,

по т. 4 от дпевнпя ред: Приемане на ,щоклад за прилагане през 202з г. на Политиката за възнагракденията на

членовете на Съвета на дllрекгорrl:ге.

резvлп ап u оп ?ласувqн еmо :

Брой пйй""ч -осове ,,3Д" - 1 032 772 бр. qкцuu, преdслпавlявоцч l00'% оп преdспавенuя на събранuепо капuпсU|;

Брой пйаdенu zласове ,,ПРОТИВ" - 0 бр. окцuu;

Брой поdйенu aracoBe .ВЪ3ДЪРЛДЛ СЕ" - 0 бр. акцuu.

ПреОлоэкенuеmо се прuема със 100 О/6 оm преdсrпменuя на събранuеrпо капumм.

Пот.3от евния Dел : Приемане на решение за разпределение на финансовия резултат на дружеството за 202з г,

ПРЕДСЕДАТЫI:
Има ли въпроси и лруги прелложения? Няма.
поради липса на Изказвания и въIIросц, предIагам да Се гласува проекта за решение l]o тази точка, а именно:

,,ОЪцопо сьбранuе на акцuонерumе решава реолцзuранuя,п фанансов резулmлп за 2023 z, за4lба s размер на

62 979.18 лв., da 0ъое оmнесен Karlro .Непокрumа заz!ба оtп преOхоdнu zоdанu,"

Резу-\mqmu оп епо
Брой поdаdенu zласове,,ЗА" 1 032 772 бр. qкцuu, преdсmав-\яваu,щ I000,1оtп преdспавен uя на събранuепо капuпаl;

ПРЕДСЕДАТЕJI:
Има ли въпроси и лруги прелложения? Няма.
поради липса на Изказвания и въпроси, прелпагам да Се гласува проекта за решение по тази точка, а именно:

,оъцоmо събранuе на акцаоiерuпrе праела Доroл!оа за прчла2ане през 2023 z на Полutпчкопtа

възнаzраlrlенuяrпа на чaеновеrпе па Съвеrпд на duрекrпора,пе"

Р езулп qпu оп z| aq|BaH е по :

фrй ,"drd*, -r"*" "ЗЛ" l 032 772 бр. акцuu, преdспавttяващu 100о16 оп преdспавенuя на сьбранuепо каmlпсц;

Брой поdаdенч zaacoBe .ПРtОТИВ" - 0 бр. акцuu;

Броi поdйенч zllacoBe ,ВЪ3ДЪРЖАJI СЕ" - 0 бр- акцuu.

iреdложенuеmо се прuаvа със 100 % оm преdсmавеная на събранчепо капumап,

По т. 5 от дневния Dед: Приемане на Отчет за дейностга на Диреrгора за връзки с инвеститорите на ,Щружеството за

202з г

ПРЕДСЕДАТЕЛ:
Има ли въпроси и други предложения? Нд{а.
поради липса на Изказван}uI и въпроси, предлапtм да се глас}ъа цроекга за решение по тази mчкa а именЕо:

"оiщоmо 
събрлнuе но акцuонерurпе прuема Оtпчеmа м dейноспtпа на ,[арек,пора за връзкч с чнвес'паmOра'пе

на ,Щруlrcесmвоmо за 2023 z"

100%о оп преdсmавенuя на събранuеmо кqпumм;

}а

Бро поdйенu z,tacoBe .3А'- l 032 772 бр. акцuu, преdсtпавлявацu

з

р езvлlх апu о|п zласчван qпо :

фЬй поОй"rч -Осове .ЗАu - ] 032 772 бр. аt<цuu, преdсmавмвацu l00o% оп преdопавенuя на сьбранuепо капuпсUl;

Брой поOаdенu ешсове .ПРОТИВ" - 0 бр. акцuu;
Брой поdаdенu аласове .ВЪ3ДЪРЖАJI СЕ' - 0 бр, акцuu.

преолоrсенuеrпо се прuема сьс 100 % оm преdсплвенuя на събрапаеmо капurпо.l.

Р е зуj паm u оп Z1 асrван еп о :



Брой поdоdенu z-,tacoBe ,ПРОТИR" - 0 бр. аtсцuu;

Брой поdаdенu zltacoBe ,,ВЪ3!ЪРЖАJI СЕ" 0 бр. аtсцuu.

Преdлоlсенuеmо се прuеuа сьс I00 О,6 оm преOспавепчя на събр|нuеmо капUmа,l.

по т. б от днев нпя ред: Приемане на Отчета на Одитния комитет за дейността му през 2023 r.

ПРЕДСЕДАТЕЛ:
Има ли въпроси и други предлох(ения? Няма.
поради липса на Изказвания и въпроси, пре]цагам да Се гласува проекта За решение по тази mчк4 а именно:

,,Обulоrпо събрапuе на акцuоперumе праема ()mчеmа на оdапнuя колutпеtп за dейносmmа му през 2023 z'

ПРЕДСЕДАТЕЛ:
Има ли въпроси и други пре.лложения? [lяма.
поради липса на изк;вваниJI и въпроси, предлагам да се гласува проекта за решение по тази точка, а именно:

,,по преdпоJкенuе на оdumная комumеm, Обцоmо събранuе на акцuонерumе uзбuра реzuсmрuрон оduпrор за

проверка u заверкц на zоduшнuя фанансов опчеm на НИ! чИнOусmрuмен фонd" АДЗц 2024 z. dа бъlе z-lca Га]uНа
Пеmрова Ковачка, с durL|oЙa за правоспособносrr, кIпrо duпломuран експерrrr-счеrповоdumе-l (реzuсrпрuран

оdumор) ,ltэ 0636, чзоаоена олп ИДЕС u аdрес: ?р. Софuя, 1309, Jл. ,,Бuсrпрuшко uloce" Ig l8."

По т. Е от дневния Dед: Освобождаване от отговорност на членовете на Съвета на дrректорI{те за дейпостrа им през

2023 г,

Р е зу] п а m u о m ?!gсувg!ецр;
Брой поdаdенu z-,lacoBe чЗДО 1 032 772 бр. акцuu, преdспавtlявqщu 100О/о олп прфсtпавенuя на събранuепо капulпеI;

Броi поdаdенu zltacoBe .ПРОТИR" 0 бр. акцuu;
Броi поdаdенч z,,lacoBe ,,ВЪЗ,ЩЪРЖДЛ СЕ" - 0 бр. акцuu.
Преdло сенuепо се прuе,-uа със I00 О% оп преdсlпавенuя на събранuеmо кшuпш.

т.9от евнl|я : Определяне на максимален размер на постоянно възнагрiDкдение на членовете flа Съвета на

директорите.

ПРЕДСЕДАТЕЛ:
Има ли въпроси и други пред'Iо)(евия? Не.
поради липса на изкiвваtllлrl и въпроси, предлагам да се гласува проекта за реIцение по тази точNа, а именно:

,,обu4оmо събрлнuе о акцuонерапе peuroqa J\оксuмqлнuялп бр!пен разлер нц посmоянно zоduulноrпо
съзна2ра7кdенuе на ц,.еновеrrrе но Съsеmа на duрекmорurпе, dа бъdе с do 20 % (dваdесеm на спо) по-вuсоко, спря.llо

размерumе, опреdu.енu с решенuе на реdовноmо zоduшно обulо събранuе на окцuонерunlе за 2021 z, провеOено на
27,06.2022 z. Посmоянноmо Gъзнаzрurсdенuе на всекu оп .lленовеfпе, моlrе da е по-нuско оrп опреdаrcнu, оlп
обtцоmо събранuе на акцuонерumе максuмален раз.цер, каmо конкрепно petaeцue за mово се взема оlп Съвеmа на
uрекmорuпе."

резу-qпаmu ortl ?1асуванеmо
събранuеtпо капumаl;

4

Брой поdаdенч zласове ,,3А" 1 032 772 бр. акцuu, преdсtпавltяваu,lu 10096 оm преdслпавенlа на

резvl mаmu оп z,lасувqнепо :

Бро поi)аdенч zпacclBe ,,3А" - l 032 772 бр, акцuu, преdсtпааlяващu l00%o оп преdспавенuя на с:ъбранuепо капumа|;

Брой поdаdенu zltocoBe ,,ПРОТИВ" 0 бр. акцuu;
Брой поdаdенu aqcoBe ,,ВЪ3ДЪРЖАЛ СЕ" - 0 бр. акцuu.
ПреdлоJrсенuеrпо се прuема ас 100 96 оп преdсmдвеная на събранаепо клпчmм.

По т. 7 от дневния Dед: Избор на регистриран одитор на Дружеството за 2024 г.

Р езvлm qпч оп z1 асуван е п о :

Брой поdаdенu еласове,,3А" l 032 772 бр. акцuu, преdсmааlяващu 10096 олп преOспавенtм на ьбранuепо капuпаJl;

Брой поdаdенu ettacoBe ,,ПРОТИВ" - 0 бр. акцuu;
Брой поdаdенu e-,tacoBe 'ВЪЗ!ЪРЖЛ| СЕ" 0 бр. акцuu.
Преdлоlсенuеrпо се прuе,uа със 100 96 оm преdсmавенчя на събранаеmо капumал.

ПРЕДСЕДАТЕЛ:
Има ли въпроси и лруги предложения? [Iяма.
Поради липса на изказваниrl и въпроси, предлагам да се гласува проекта за решение по тази mчка, а liMeHHo:

,,Обulолпо събранuе на цкцuонерumе освобоltсdава оm олп2оворносm .аеновеrпе на Съвеmа на duрекrfrорu|пе 3а

dейносmпа uл през 2023 z"



Брой поdаdенu zlacoBe ,,ПРОТПR" - 0 бр. акцuu;
Брой поdаdенu zпасове ,,ВЪ3,ЩЪРЖАJI СЕ" 0 бр. акцuu.

ПреOлоrlсенuеmо се прuема сьс 100 96 олп преdсповенuя на събранuеmо капurпazл.

По т. 12 от дневния ред: Определяне на конкретни лица, които да скJIючат от името на Дружеството llови договори,

респ. анекси за възJIагане на упрirвлението с члеЕовете на Съвета на лирекгорuте.

ПРЕДСЕДАТЕЛ:
Има лп въпроси и лруги прелложения? Не.
порали липса на Изказванлfi и въпроси, предлагам да се гласува проекта за Решение по тази точка, а именно:

uB съоrпееrпсrrrвuе с решенаеmо по ,п- 9, Обцоmо събранuе на цкццонерuпе t8ла2а на ,!зпълнumLlнuя чlен da

сra,lючu, оm u еmо на dруJсесrпвоrrrо, нова lo?ogopu, респ. анексu, зц съLlаaане на упра&lенuеmо, с ocma aLlume

.uaенове но СъвеПа на duреюпорumе u възIlzа на чrcна на съвеrпа на duреюпорumе, z-H Todop ,Щuмumров Кочев,

da сr1,1ючч оrп uмепо на dруекесmвопо, нов lozoBop, респ. анекс, за gъuаzане на управленчеrrrо, с чlltъJlнчmL|нuя

член на Съвеmа на duрекtпорuпе.u

ПРЕДСЕДАТЕЛ:
предвиденото в дневнt l ред на flастоящото годишно общо събрание на акчионерите, беше подJIожено на гласуване и

настоящияТ протокоЛ се изготви в 2 оригиЕалЕи еюемпляра и се подписа от Прелседателя и Се
преброrrел,

,тоиц

ПРЕДСЕДАТЕЛ:

Маринов

,
СЕКРЕТАР И ПРЕБРОИТЕЛ

/Толор Кочев/

t 8.0б.2024 г.
гр. София

5

р е зулп qпu оm zп асчван еп о :

Брой nodadeHu аmсове ,,ЗАu - l 032 772 бр, акцuu, преdсmааryващu 100О% оп преdспавенuя на сьбранuеlпо капumсg;

Брой поdаdенu zласове ,,ПРtОТИВ" 0 бр. акцuu;
Брой поdаOенч zласове ,,ВЪ3!ЪРЖАJI СЕ" - 0 бр, акцuu.
Преdлоrrсепuеmо се прuе,uа със 100 % оrп преdсmлвенuя на събранuепо капurпа.,|.

бяха взети конкретни решенIIJI.
Има ли други предложениrl или въпроси? Няма.
Поради изчерпване на дневЕия ред, закривам заседанието.


